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Inhoud wijkverslag 
 

 

1. Voorwoord door de voorzitter van de wijkraad  

2. Participatie 

2.a. de participatie bevorderen in de wijk en toe te zien op de participatie van de bewoners, 

maatschappelijke organisaties en ondernemers in het gebied bij de voorbereiding in de wijk 

bij beleid en projecten 

2.b. het inventariseren en formuleren van standpunten die leven in de wijk met betrekking tot 

beleidsvoornemens die impact hebben op de wijk alsmede het bepalen van 

participatiestandpunten namens de wijk over deze beleidsvoornemens 

 

3. Adviezen 

het (on) gevraagd advies geven aan het gemeentebestuur. 

 

4. Wijkakkoord  

het samen met de gemeentelijke organisatie en wijknetwerken vorm geven van de 

wijkakkoorden, het in concept vaststellen van de bij het wijkakkoord horende wijkplannen en 

het monitoren hiervan  

 

5. Representatie  

het namens het gemeentebestuur verrichten van representatieve taken 

 

Bijlage 

-overzicht van de bewonersinitiatieven 2022 
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1. Voorwoord  
 

Een jaar geleden vond de verandering van het bestuursmodel plaats waarbij de gebiedscommissies 

werden ‘opgedeeld’ in wijkraden. Taken, opgaven en bevoegdheden veranderden deels mee en het 

werd voor iedereen, ook politiek en ambtelijk, een zoektocht naar de juiste verhoudingen en 

werkwijzen in dit nieuwe model. 

De verkiezingen voor de wijkraad Schiebroek resulteerden in een vooral diverse en interessante mix 

van verschillende personen, zowel qua leeftijd, qua (bestuurlijke) ervaring, qua komaf, etc.  Kortom, 

een goede doorsnee van de Schiebroekse populatie.  

Partijpolitiek verdween na die verkiezingen al snel naar de achtergrond. De leden van de nieuwe 

wijkraad hielden gezamenlijk als belangrijkste doel voor ogen: hoe houden we Schiebroek mooi, 

schoon, groen en veilig en hoe zorgen we ervoor dat het een fijne wijk blijft om te wonen. Een doel dat 

niet kan worden bereikt zonder samenspraak met en medewerking van wijkbewoners om zo het motto 

‘Wijk aan Zet’ in Schiebroek vorm en inhoud te geven. 

De uitvoering daarvan was soms nog wel wat wennen, zowel voor de kersverse wijkraadsleden, de 

ambtelijke organisatie als op afstand de gemeentelijke diensten.  Vervelend? Af en toe wel, maar zo’n 

proces vergt nu eenmaal tijd en gewenning. Bijna een jaar na de invoering bestaat de indruk dat ‘Wijk 

aan Zet’ de goede kant opgaat, maar hoe snel en hoe stevig het fundament voor het bestel wordt, zal 

de komende tijd duidelijk moeten worden. 

De voormalige gebiedscommissie Hillegersberg-Schiebroek was één van de commissies die het 

stadsbestuur en de gemeentelijke politiek negatief had geadviseerd over de voorgenomen wijziging 

van het bestuurlijke model van gebiedscommissies naar wijkraden.   

De tijd lijkt die voormalige gebiedscommissie een beetje gelijk te geven. Er zijn veel wijkoverstijgende 

zaken die geleid hebben tot een intensieve afstemming tussen beide wijkraden en vooral de nodige 

gezamenlijke adviezen en reacties richting ‘de Coolsingel’. Daarbij kan worden gedacht aan de 

plannen voor Rotterdam-The Hague Airport die tot een forse toename van de geluidsoverlast en 

gezondheidsrisico’s kunnen leiden en waarbij vooral het participatieproces volkomen is mislukt. Ook 

de verkeers- en parkeerproblematiek rond het Plaswijckpark, die in beide gebieden speelt, leidde tot 

een gezamenlijk standpunt. Dat was ook het geval ten aanzien van de nieuwe regeling voor 

bewonersinitiatieven waarop door de beide wijkraden forse kritiek werd geuit. Een regeling die nu ook 

zal worden aangepast. 

Het afgelopen jaar is verder vooral besteed aan de totstandkoming van het Wijkakkoord, waarvoor 

door de wijkraadsleden veel informatie werd opgehaald bij wijkbewoners, organisaties en 

ondernemers. Zaken die momenteel worden verwerkt in het Wijkakkoord, dat de basis moet vormen 

voor de samenwerking in de wijk.   

De komende tijd gaan we als wijkraad, in nauwe samenwerking met zoveel mogelijk wijkbewoners en 

met de gemeentelijke diensten, aan de slag om de in het Wijkakkoord gestelde doelen te realiseren. 

 

 
Ton van Eijsden (voorzitter Wijkraad Schiebroek) 
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2. Participatie 

 

 
Opleiding en Ontwikkeling 

Ter ondersteuning van de nieuwe wijkraden die in april van start gingen had   

de toenmalige gebiedscommissie Hillegersberg-Schiebroek begin 2022 voor zowel Hillegersberg als 

Schiebroek een overdrachtsdocument samengesteld. 

Hierin werd een in beknopte vorm verslag gedaan welke ontwikkelingen binnen de  

wijk gaande waren en waar de wijkraad ongetwijfeld mee te maken zou krijgen. 

Voor Schiebroek ging het daarbij onder meer over het Buurtverbeterplan Schiebroek Zuid, de 

parkeerdruk vanwege bezoekers Plaswijckpark, het openbaar vervoer, bouwprojecten en de 

verkeersafwikkeling in relatie met het doortrekken van de A16. 

In mei is een bijeenkomst georganiseerd waarbij wijkraadsleden zijn geïnformeerd over het werk van 

respectieve clusters en waar kennis kon worden gemaakt met medewerkers van die clusters.  

In juli hebben was er gelegenheid om kennis te maken met medewerkers van de welzijnsorganisatie 

Gro-Up/Dock die in juni in de wijk haar werkzaamheden is de wijk was begonnen. Voorts heeft de 

nagenoeg voltallige wijkraad eind augustus een kennismakingsmakingsbijeenkomst met de 

gemeenteraad bijgewoond. 

 

Vanuit de gemeente is een opleidingsprogramma opgesteld dat erop is gericht dat het wijkraadslid zo 

goed mogelijk zijn taak als wijkraadsvertegenwoordiger goed kan uitvoeren. In het 

opleidingsprogramma gaan we in op de rol en taken van de wijkraad, hoe u deze taken kunt worden 

uitgevoerd en hoe je als wijkraad je invloed kunt inzetten. In dat kader zijn wijkraadsleden in de 

gelegenheid gesteld om workshops en korte cursussen te volgen. Zo hebben twee wijkraadsleden een 

workshop Outreachend werken gevolgd: Hoe kom je te weten wat bewoners van hun wijk vinden, hoe 

bereik die bewoners en hoe ga je dan het gesprek met hen aan. Een boeiende workshop die kort 

daarna al zijn nut bewees bij het opzetten van het participatietraject voor het wijkakkoord. 

 

Samenwerking met de wijkraad Hillegersberg 

Sommige ontwikkelingen hebben zowel betrekking op de wijk Schiebroek als voor de wijk 

Hillegersberg. Indien dat aan de orde was is daarom met de wijkraad Hillegersberg samengewerkt. 

Bovendien is het goed om de in beide wijken beschikbare kennis en ervaring optimaal te benutten. De 

samenwerking is al in april begonnen met een notitie bestemd voor Stadbeheer naar aanleiding van 

het gevolgde participatietraject voor speelplekken in het Melanchtonpark. Dit park ligt weliswaar in 

Schiebroek maar het zijn vooral bewoners van het Kleiwegkwartier (Hillegersberg Zuid) die er gebruik 

van maken. 

In de daaropvolgende maanden zijn in gezamenlijk overleg tussen beide wijkraden meerdere adviezen 

aan college en gemeenteraad uitgebracht over: 

 

• Het verloop van het participatietraject in het kader van het nieuwe Luchthavenbesluit RTHA 

(30 mei 2022);  

• Evenementen in de wijk (in november aan de raadscommissie); 

• De uitkomsten van het participatietraject RTHA (in november); 

• Het nieuwe stelsel wat betreft bewonersinitiatieven (in november); 

• Evaluatie Evenementenbeleid gericht (in december aan het college). 

 

E.e.a. onderstaand nader toegelicht: 
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Participatietraject en het Luchthavenbesluit RTHA 

 

Advies op het verloop van het Participatietraject en het Voorlopig Pakket Participatietraject (VVP) 30 

mei 2022: 

RTHA gaat een nieuw Luchthavenbesluit aanvragen. Voorafgaand aan het wettelijke traject 

naar een nieuw Luchthavenbesluit heeft RTHA een participatietraject gestart. Als 

tussenresultaat is door de onderhandelende partijen op 12 april 2022 het Voorlopig Pakket 

Participatietraject (VVP) gepubliceerd De wijkraden Hillegersberg en Schiebroek hebben zich 

beraden op het VPP en in hun advies op 30 mei 2022 zich vooral gericht op het 

participatieproces en o.a. aangegeven dat: 

• Geschrokken te zijn van de inhoud van het VPP en de Gemeenteraad opgeroepen om 

kritisch te reageren op het Mutual Gains Traject (MGA). Feitelijk gaat het in het MGA 

niet om een participatietraject maar om een onderhandelingsproces. Hierin zijn 

bewonersvertegenwoordigers achtergesteld op zakelijke partijen, niet alleen numeriek 

als wat professionele onderhandelingsvaardigheden en kennis betreft, maar ook wat 

betreft het kunnen en mogen raadplegen van hun achterban: de omwonenden van de 

luchthaven;  

•  Niet akkoord te gaan met een onderhandelingsproces waarin 

bewonersvertegenwoordigers hun achterban niet tussentijds mogen consulteren. Het 

kan toch niet zo zijn dat 3 bewonersvertegenwoordigers zonder last of ruggenspraak, 

maar ook zonder enige mogelijkheid tot raadpleging, tot een resultaat moeten komen 

dat tienduizenden omwonenden raakt. Zeker niet daar waar andere deelnemende 

partijen meer dan ruimte en mogelijkheid hebben tot interne raadpleging. Het 

definitieve scenario mag niet -zoals nu met het VPP gegaan is- tot stand komen 

zonder dit voorbehoud en beter zonder dat de mogelijkheid is georganiseerd om de 

raadpleging van de betrokken bewoners daadwerkelijk gestalte te hebben kunnen 

geven; 

Tevens hebben de Wijkraden in dit advies een grondige inhoudelijke analyse van het VPP 

meegezonden met inhoudelijke aandachtspunten; 

 

Advies op de uitkomsten van het Eindproduct Participatietraject Nieuw Luchthavenbesluit RTHA (EPP) 

29 november 2022:  

 

In dit advies constateren de Wijkraden -met de gemeenteraad en met wethouder Vincent Karremans- 

dat het participatietraject als opgetuigd door RTHA volkomen mislukt is. Ook met de inhoudelijke 

aandachtspunten uit onze brief van 30 mei jl. blijkt zowel wat het proces als wat de inhoud betreft, 

nagenoeg niets gedaan. Participanten zijn dan ook niet tot consensus gekomen over een breed 

gedragen eindplan. Het EPP bevat enkele kleine verbeteringen waar niemand op tegen kan zijn, maar 

is vooral een verslechtering t.o.v. de huidige praktijk: er komen bijvoorbeeld veel meer 

hindermomenten bij in de toch al te drukke zomermaanden. En de oplossing die in het vooruitzicht 

wordt gesteld met stillere vliegtuigen, vindt geen draagvlak bij omwonenden omdat iets stiller nog 

steeds erg lawaaiig is en niet opweegt tegen het feit dat er meer hindermomenten zullen komen. 

 

In het advies geven de Wijkraden ook concrete randvoorwaarden aan ten behoeve van het door 

RTHA aan te vragen Luchthavenbesluit. 
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Participatie Schiebroeksepark  

Na de aanleg van de A13/A16 wordt gestart met de compensatie van natuur die door de aanleg is 

verdwenen. Het Schiebroeksepark is een van de gebieden waar herinrichting en herstel plaats gaat 

vinden. Op 22 juni brachten de gezamenlijke wijkraden van het gebied grenzend aan het tracé een 

bezoek aan het projectgebied. Voor de herinrichting en herstel van het plangebied Schiebroeksepark 

is een klankbordgroep betrokken. De nadruk ligt bij de plannen niet zozeer op herinrichting, maar juist 

op herstel en versterking van de natuur. 

Participatie Wilgenplaspark 

Het Wilgenplaspark is aangewezen als Wijkverrijker, onderhoud aan de speellocatie zou ook worden 

gedaan, als er genoeg budget was. Dat was niet het geval, daarom is dit verschoven naar 2023. Na 

de planvormingsfase in 2021, waarbij er een klankbordgroep is opgericht en bewoners hebben 

meegedacht via enquêtes, is in de tweede helft van 2022 gestart met de onderhoudswerkzaamheden 

aan het Wilgenplaspark en is de bootcamp gerealiseerd en nog veel meer (nieuwe beplanting, nieuwe 

duikers, beschoeiing enz).  

Leden van de klankbordgroep hebben echter kenbaar gemaakt bezwaar te hebben tegen de 

participatie van de nieuw in te richten speellocatie. In 2022 hebben deze bewoners daarom 

aangegeven gebruik te willen maken van het zogeheten Right to Challenge. Deze Right to Challenge 

heeft betrekking op de participatie van de speelvoorzieningen in het park en loopt door in 2023. 

Daarnaast hebben de betrokken bewoners aangegeven het park een natuurlijker uitstraling te willen 

geven en samen met de gemeente te willen werken aan een bio diverse variatie aan (voedsel) bomen 

en (rand-)beplantingen. Voedsel verbouwen kan echter niet in Schiebroek, omdat de grond 

verontreinigd is.  

De wens van betrokken bewoners is om fysiek op locatie op een alternatieve manier te participeren 

met de buurt om zo vanuit de eerder opgehaalde gegevens uit de enquêtes een door de buurt 

gedragen, maar ook vanuit beheer oogpunt haalbaar plan te ontwikkelen. Echter: over de challenge 

moeten nog afspraken over worden gemaakt met de gemeente. 

Participatie speelplaatje Drionspad 

In september 2022 heeft er een gesprek plaatsgevonden tussen leden van de wijkraad en 

Stadsbeheer om gezamenlijk een participatieplan te maken voor de herinrichting van het geliefde 

speelplaatsje aan het Drionspad. De eerste input bij bewoners is doormiddel van een brief opgehaald. 

Na de participatie ronden zal de wijkraad verder in gesprek gaan. 

Vertegenwoordiging in beheergroepen  

Binnen of nabij de wijk zijn enkele locaties aangewezen voor huisvesting van bijzondere doelgroepen. 

Voor deze locaties zijn in samenspraak met bewoners in de directe omgeving en relevante partijen 

zoals de zorginstelling, de politie, de gemeente en de wijkraad beheerconvenanten afgesloten waarin 

afspraken over beheersmaatregelen en klachtenafhandeling worden vastgelegd. De relevante partijen 

hebben zitting in een beheercommissie, die het nakomen van de in het beheerconvenant gemaakte 

afspraken actief bewaakt. 

De wijkraad is in drie beheercommissies vertegenwoordigd. 

Beheergroep Antes: m.b.t. de opvang van ex verslaafden aan de Petristraat  

Beheergroep Skaeve Huse: m.b.t. de huisvesting van Rotterdammers in de Skaeve Huse aan de 

Soesterbergstraat. Deze locatie ligt weliswaar in Overschie, maar wel op geringe afstand van 

Schiebroek. 

Beide beheergroepen zijn in 2022 twee/ driemaal bijeengeweest. 

Taskforce Schiebroek Solidair 

Vanuit de Bewonersorganisatie Leven in Schiebroek is in het najaar het initiatief genoemde om te 

komen wijkbewoners die het meest hebben te lijden dor de hoge energieprijzen en inflatie een steuntje 

in de rug te geven. 

Onder het motto Schiebroek Solidair is op die manier het Energie Steunfonds Schiebroek tot stand 

gekomen. Langs verschillende wegen is aan wijkbewoners die het zouden kunnen missen gevraagd 
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om aan het steunfonds bij te dragen. Wat betreft de besteding van de gedoneerde bijdragen is een 

taskforce gevormd, waarin onder meer de woningbouwcorporaties en de welzijnsorganisatie zijn 

vertegenwoordigd. Vanuit de wijkraad nemen eveneens twee leden deel aan de taskforce.  

 

Gebiedsontwikkeling 

Nieuwbouw Teldersweg Wilgenplaslaan en Wiardapad 

Gaandeweg het jaar heeft de nieuwbouw van woningen van de woningen van projectontwikkelaar 

Accresco Vastgoed verder gestalte gekregen. Eind 2023 waren de eengezinswoningen aan  

Wat betreft het nieuwbouwproject voor Lidl voor een vergrote supermarkt in combinatie met 

appartementen hebben de projectontwikkelaar en Stadsontwikkeling voor omwonenden een in juli een 

informatieavond in de Goede Herderkerk georganiseerd. Bij die avond waren ook wijkraadsleden 

aanwezig. 

Het bouwplan voor het Lidl nieuwbouwproject heeft in het najaar ter inzage gelegen op de Teldersweg 

(Wijkie). De wijkraad heeft positief gereageerd op het bouwplan. 

 

Buurtverbeterplan Schiebroek Zuid 

De woon- en leefomstandigheden van bewoners in Schiebroek Zuid vraagt extra aandacht en inzet ter 

verbetering. In vervolg op het Plan Schiebroek-Zuid 2017 – 2019 is drie jaar geleden besloten om een 

buurtverbeterplan te maken: voor de bewoners en met de bewoners.  

Het in het voorjaar 2021 gereedgekomen Buurtverbeterplan Schiebroek Zuid kent zes pijlers die elk 

een aandachtsgebied betreffen met verbeteracties. Deze pijlers zijn: 1) Vergroten van 

Bewonersbetrokkenheid/sociale cohesie; 2) Jeugd en Onderwijs; 3) Werk en Inkomen; 4) Buitenruimte 

en Veiligheid; 5) Wonen; 6) Zorgstructuur kwetsbare bewoners. Het Buurtverbeterplan loopt tot 2024. 

Aan de uitvoering van de in 2021 gestarte verbeteracties, is in 2022 met onverminderde inzet van de 

betrokken organisaties verder uitvoering gegeven. 

Ter verbetering van de Bewonersbetrokkenheid/sociale cohesie is met en onder regie van de 

cultuurscout een aantal projecten opgezet en uitgevoerd waarvoor kunst en cultuur de basis vormden. 

Het voornemen om in het kader van het Buurtverbeterplan 

2022 een bewonersbijeenkomst te organiseren is niet tot uitvoering gebracht. 

Besloten is om de desbetreffende bewonersparticipatie te richten op een inventarisatie van meningen 

en ideeën over de wijk in het kader van het wijkakkoord. 

Overigens zijn de thema’s in het wijkakkoord mede gebaseerd op de pijlers uit het Buurtverbeterplan. 

De projectgroep Buurtverbeterplan Schiebroek Zuid brengt separaat een jaarverslag over 2022 uit. 

 

Gro-Up: de nieuwe welzijnsorganisatie in de wijk 

In 2021 is voor alle in Rotterdamse wijken werkzame welzijnsorganisaties een nieuwe 

aanbestedingsronde uitgeschreven. Voor Schiebroek betekende dit uiteindelijk dat vanaf medio 2022 

niet langer Dock maar Gro-Up de komende jaren als hoofduitvoerder verantwoordelijk is voor het 

welzijnswerk in de wijk. Een aantal medewerkers van Dock is echter in de wijk werkzaam gebleven, 

waardoor dankbaar gebruik kan worden gemaakt van hun in de afgelopen jaren opgedane kennis en 

ervaring in Schiebroek. Het welzijnswerk voor een wijk als Schiebroek zal onder meer een bijdrage 

leveren aan het welbevinden van de bewoners. De wijkraad ziet Gro-Up dan ook als een partner bij de 

uitvoering van acties in het kader van het Buurtverbeterplan en van het Wijkakkoord. 

 

Huis van de wijk  

Evenals eerder vanuit de gebiedscommissie is vanuit de wijkraad bij verschillende gelegenheden er 

op gewezen dat Schiebroek geen volwaardig Huis van de Wijk heeft. Zowel voor het faciliteren van 

sociaal culturele activiteiten als ter verbetering van de sociale samenhang in de wijk is een sociaal 

trefpunt dringend gewenst. Op dit moment is er een tweetal gemeentelijke huiskamers op de 

Teldersweg ten behoeve van specifieke doelgroepen. Beide vervullen wel een belangrijke functie in de 

wijk maar vormen nog geen Huis van Wijk. Het realiseren van een Huis van de Wijk voor geheel 

Schiebroek is een zoektocht van de clusters Maatschappelijke Ontwikkeling en Stadsontwikkeling.  

Zij gaan uit van een mogelijke realisatie in 2026. Zekerheid is hierbij nog niet aanwezig. 
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De wijkraad is van mening dat die periode te lang duurt en dat voor de komende drie jaar een 

tussenoplossing mogelijk moet zijn. 

 

Adviezen 

 

 Wijk Onderwerp Gevraagd of 

ongevraagd advies 

Reactie 

namens het 

college  

% 

terugkoppeling 

1 Schiebroek Geluidshinder 

Randstadrail 

Ongevraagd Nee  

2 Hillegersberg 

Schiebroek 

Participatietraject 
Luchthavenbesluit 
Rotterdam 
 

Ongevraagd Nee  

3 Hillegersberg  
Schiebroek 
 

Onderzoek naar 
mening Luchthaven  
 

Ongevraagd Ja  

 

4 Hillegersberg 
Schiebroek  
 

Evenementen in uw 
wijk 

Gevraagd Nee  

5 Hillegersberg 
Schiebroek 

Uitkomsten 
participatietraject 
RTHA 

Gevraagd Ja  

6 Schiebroek Stichting Wijktheater 
de Buurvrouw  
 

Ongevraagd Nee  

7 Hillegersberg 
Schiebroek 

Stelsel 
Bewonersinitiatieven  
 

Ongevraagd Nee 28,57%  

Toelichting 

 
De wijkraad heeft 7 adviezen verstuurd waarvan 2 gevraagde adviezen, 28,57 % is daarmee 

teruggekoppeld.  

 

Geluidshinder Randstadrail  

Begin 2021 heeft de gebiedscommissie aan de wethouder Mobiliteit in een ongevraagd advies 

aandacht gevraagd voor de geluidhinder van de RandstadRail voor omwonenden aan de 

Klaprooslaan. Tijdig slijpen van de rails zou deze hinder hebben kunnen voorkomen. In de in augustus 

2021 ontvangen reactie heeft de wethouder gesteld dat volgens de RET de slijpwerkzaamheden begin 

2022 zouden gaan plaatsvinden. In een eind januari 2022 ontvangen brief van de wethouder werd 

evenwel gesteld dat de slijpwerkzaamheden in 2022 zouden gaan plaatsvinden. In mei 2022 heeft de 

wijkraad hernieuwde aandacht gevraagd voor het nakomen van gedane toezeggingen. Eind 2022 had 

dat nog niet tot een (re)actie geleid. 

 

 

Parkeeroverlast Plaswijckpark 

In beide adviezen m.b.t. het Evenementenbeleid heeft de wijkraad de door bewoners in het oostelijk 

deel van wijk Schiebroek en de wijk Oud-Hillegersberg ervaren parkeeroverlast door bezoekers van 

Plaswijckpark onder de aandacht gebracht. 

Feitelijk gaat het bij Plaswijckpark om een ‘permanent evenement’ dat circa 500.000 bezoekers per 

jaar trekt. In het bijzonder tijdens weekenddagen en in vakantieperioden trekt het park vele duizenden 

bezoekers per dag. Deze bezoekers komen zeker niet alleen vanuit de wijk, maar juist ook van (ver) 
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daarbuiten. Dit veroorzaakt een dusdanige parkeerdruk en hoeveelheid verkeersbewegingen in de 

aangrenzende wijken dat bewoners dat overduidelijk als (parkeer)overlast ervaren. 

Al vele jaren vraagt dit probleem om een structurele oplossing. 

 

Openbaar vervoer 

Medio 2022 heeft de Bestuurscommissie Vervoersautoriteit het Contouren Plan Toekomstvast 

Tramnet regio Rotterdam uitgebracht. In het plan worden verschillende toekomstperspectieven 

geschetst wat betreft de rol van de tram in het Rotterdamse OV-netwerk. Op een begin december voor 

wijkraden belegde informatieavond is het contourenplan vanuit de gemeente toegelicht. Bij die avond 

waren ook twee wijkraadsleden vanuit Schiebroek aanwezig. Bij die gelegenheid is naar voren 

gebracht dat het eventueel inkorten van lijn 25 binnen Schiebroek verregaande consequenties zou 

hebben voor wijkbewoners en -bezoekers wat betreft de mogelijkheid van tramgebruik. Een dergelijk 

plan zou zich ook niet moeten beperken tot de tram, maar onderdeel moeten zijn van een integraal 

plan wat betreft openbaar vervoer in Rotterdam.  

Het rapport met de verdere uitwerking van het Contourenplan zal begin februari 2023 verschijnen.  

De wijkraden zullen het college daarover gaan adviseren. 

 

 

 
 

 

 

Evenementen, kunst en cultuur 

Ook hier verwijzen we naar het eerder uitgebrachte ongevraagde advies over de instandhouding van 

het wijktheater de Buurvrouw. 

Stimuleren van bewonersinitiatieven in het kader van kunst en cultuur die mede zijn gericht op 

bevordering van de sociale samenhang in de wijk. 

Ook de samenwerking tussen de verschillende aanbieders stimuleren en het aanbod in deze 

samenwerkingen bestendigen. 

In dit kader steunt de wijkraad het streven van de Stichting Wijktheater De Buurvrouw om de komende 

jaren vorm te geven aan de culturele programmering in het kader van het Cultuurplan 2025-2028. 

Daarnaast ondersteunt de wijkraad ook de ambities van deze stichting om te komen tot een platform 
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van wijkgebonden culturele activiteiten met als doel de sociale cohesie in de wijk te verbeteren én de 

in de wijk aanwezige talenten te ontdekken en te helpen ontwikkelen als wijkproducent, uitgever en 

initiator van creatieve diensten.   

4. Wijkakkoord  
 

 

Medio 2022 is de wijkraad begonnen met het ontwikkelen van een wijkakkoord. 

De wijkraad, de gemeente en het wijknetwerk (de in de wijk werkzame organisaties) maken namens 

de wijk een wijkakkoord. Het wijkakkoord is de basis voor de samenwerking in de wijk. Het 

wijkakkoord bestaat uit een wijkplan. Hierin staat wat er volgens de wijk de komende tijd moet 

gebeuren om de wijk beter te maken. Daarnaast worden afspraken gemaakt hoe de wijk kan meedoen 

bij stedelijke onderwerpen die te maken hebben met de wijk. De wijkraad geeft ook advies hoe de 

gemeente ervoor kan zorgen dat wijkbewoners goed bij plannen voor de wijk worden betrokken. De 

wijkraad zal door middel van voortgangrapportages in de gaten houden of iedereen zich aan de 

afspraken houdt. Gaan dingen niet volgens afspraak, dan trekt de wijkraad aan de bel bij de 

gemeente. In het wijkakkoord worden de prioriteiten voor de komende jaren opgenomen. In het 

wijkakkoord worden de prioriteiten voor de komende jaren opgenomen die samen met de bewoners 

en betrokken organisaties en de verschillende clusters van de gemeente geschreven zijn. 

De inbreng van bewoners bij het tot stand komen van het wijkakkoord is daarom zeer belangrijk. 

Bewoners weten wat in hun woon en leefomgeving beter kan, maar ook wat moet worden behouden. 

Bewoners vormen immers ‘de wijk’, die volgens het nieuwe bestuurlijk model ‘aan zet’ is. Reden 

waarom we als wijkraad dan ook extra hebben ingezet op het participatietraject voor het wijkakkoord. 

 

Eerst is een inventarisatie gemaakt van onderwerpen gebaseerd op de wijkanalyse, gesprekken met 

bewoners op o.m. het zomerfeest/buurtmarkt Lariksplein en de lustrumviering winkeliersvereniging 

Teldersweg, maar ook op eigen waarnemingen van wijkraadsleden. 

Vervolgens is een overzicht gemaakt van alle onderwerpen. Deze zijn rangschikken onder vijf 

hoofdthema’s: 

1. Voorzieningen in de wijk 

2. Een gezond veilige en leefbare wijk 

3. Een schone en hele buitenruimte 

4. Verbetering van de veerkracht van de bewoners 

5. Een toekomstbestendige wijk 
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Het overzicht is geprint op een poster die bevestigd op een metalen whiteboard meeging de wijk in. 
Wijkraadleden stonden ermee op de markt, bij scholen en bij supermarkten. Zij vroegen bewoners om 
de belangrijkste thema’s en onderwerpen met behulp van magneetjes te markeren. Circa 80 bewoners 
hebben op die manier kunnen aangeven wat zij belangrijk vonden om aandacht aan te schenken of 
aan te pakken  
 

 
Participatie markt Rododendronplein Schiebroek, vrijdag 4-11-2022 

 

Daarnaast is iedere bewoner op het huisadres uitgenodigd voor een bewonersbijeenkomst die medio 

november is gehouden bij ‘De Buurvrouw’. Een veertigtal bewoners heeft daar gehoor aan gegeven. 

Ook daar kon op de thema’s en de onderliggende aandachtspunten worden gereageerd. 

Voors zijn circa 70 mailtjes van bewoners ontvangen en zijn nog circa 40 formulieren bij de wijkhub 

ingeleverd. Via Instagram wisten ook 17 jongeren ons te vinden met een reactie. Op die manier is van 

in totaal 176 bewoners informatie verkregen over hoe zij de wijk ervaren, wat eventueel knelpunten 

zijn en wat aandacht verdiend om te worden verbeterd. De verzamelde gegevens zijn vervolgens 

verwerkt, geanalyseerd en meegenomen in het concept wijkakkoord. 

 

Participatiebijeenkomst in de Buurvrouw, zaterdag 12-11-22 
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1 oktober 2022 vierde de winkelstraat Teldersweg hun 60-jarig bestaan. Het was 

een dag met muziek, dans, spelletjes, kraampjes en als hoogtepunt het bezoek 

van burgemeester Aboutaleb. 

Deze dag werd georganiseerd door de winkeliers van de Teldersweg. De 

wijkraad stond er met een participatiekraam waardoor zij kon deelnemen aan 

deze feestelijke dag.  

 

  

    
 

Op 30 augustus 2022 hebben we tijdens een workshop in de Kookstudio in Schiebroek nader kennis 

gemaakt met de collega’s van de clusters, de gebiedsorganisatie en de wijkraad Hillegersberg. Dit 

bleek een succesvolle middag, waarin we elkaar op een leuke manier beter hebben leren kennen. Met 

elkaar doen we het voor de wijk! 

In het voorjaar van 2023 organiseren we weer een sessie.   
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5. Representatie  

De wijkraad heeft 9 openbare bijeenkomsten georganiseerd in 2022. De eerste heeft plaatsgevonden 

in Lommerrijk, in het publiek zaten vrienden en familie. Marjo Lamers, directeur Middelen en Control, 

was technisch voorzitter. Die avond werd Ton van Eijsden gekozen als voorzitter voor het eerste jaar 

van de wijkraad Schiebroek. Tijdens de andere 8 bijeenkomsten in De Buurvrouw waren 10 bewoners 

totaal in het publiek aanwezig waarvan 6 bewoners hebben ingesproken.    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
  

 

 

 

 

De wijkraad heeft naast het organiseren van formele bijeenkomsten, het bezoeken van jubilea, 

Nationale Dodenherdenking, werkbezoeken en leerprogramma’s nog andere activiteiten 

georganiseerd en bijgewoond: 
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Bijlage 

 

Bewonersinitiatieven Totaal 

Schiebroek-Noord, 22-0534 Oranjefestival            1.200  

Schiebroek-Noord, 22-0624 Beursvloer Rotterdamse Uitdaging             300  

Schiebroek-Zuid, 22-0380 Van oorlog naar vrede          -2.362  

Schiebroek-Zuid, 22-0471 Ducktape Gloves           1.645  

Correctie Schiebroek-Zuid, 22-0380 Van oorlog naar vrede           2.362  

Schiebroek-Zuid, 22-0506 Dames in trainingspakken 2.0           1.900  

Schiebroek-Noord, 22-0726 Zomerfeest bloemenbuurt           1.535  

Schiebroek-Zuid, 22-0924 Urban Zomertour @Schiebroek           7.900  

Schiebroek-Zuid, 22-1003 60 jarig bestaan winkelstraat Telderweg           1.935  

Schiebroek-Zuid, 22-1204 Bijdrage aan voedselpakketten (groente en fruit)           2.000  

Schiebroek-Noord, 22-1238 Maak je los op/van de stoel             750  

Schiebroek-Noord, 22-1257 Dia de los Muertos           2.500  

Schiebroek-Zuid, 22-1208 Spot On           2.500  

Schiebroek-Noord, 22-1226 Wormenhotel           2.500  

Schiebroek-Zuid, 22-1279 Sinterklaas voor jong en oud             800  

Schiebroek-Zuid, 22-1280 Bruisend Krabbestraat en Omgeving           2.465  

Schiebroek-Zuid, 22-1278 Kom samen en heb elkaar lief             980  

Schiebroek-Noord, 22-1376 Wormenhotel           2.500  

Schiebroek-Zuid, 22-1438 Een stukje warmte in de moeilijke tijden           2.500  

Schiebroek-Zuid, 22-1528 Kerstinstuif           2.050  

Schiebroek-Zuid, 22-1582 Verlichte Kerstdagen             390  

Schiebroek-Noord, 22-1723 Kerstdiner voor (eenzame) senioren en kinderen           1.200  

Schiebroek-Zuid, 22-1741 Bijdrage aan voedselpakketten (groente en fruit)           2.000  

Schiebroek-Zuid, 21-1157 Plaatsen wormenhotel            -152  

Schiebroek-Zuid, 19-0920 De 3daagse met Activos          -1.045  

          40.353  

 

 


